


NORGES FØRSTE BARBERSKOLE
FÅR STØTTE FRA ASKER KOMMUNE
Asker kommune ønsker å støtte tiltak som fremmer innovasjon og omstilling, og som 
bidrar til at næringslivet i Asker utvikler seg på en bærekraftig og fremtidsrettet måte. 
Derfor har barbereren på Tofte, Theo Wintermark, fått støtte til å utvikle sin bedrift.
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fra fondet utlyses to ganger i året, 
vanligvis med søknadsfrist 1. februar 
og 1. sep- tember. Bedrifter og 
næringsdrivende kan søke i 
forbindelse med tiltak som er ment 
â bidra til å skape lokale arbeid-
splasser og fremme etablering av ny 
virksomhet, eller å omstille en 
allerede eksisterende

bedrift. For Fredrik Brodtkorb, 
hussjef på Gründerhuset RE, er dette 
et prisverdig, og ikke minst viktig, 
initiativ fra Asker kom-
mune.
- Å starte opp noe nytt, eller omstille 
en bedrift for å skape stabile 
arbeidsplasser, er skremmende og 
risikofylt for den det gjelder. Samtidig 
er det utrolig viktig for samfunnet 
som helhet at noen er villige til å 
legge ned den innsatsen, sier han.

Barberer med ambisjoner
En av dem som har tatt kommunen 
på ordet, er Theo Wintermark fra 
Tofte. I 2021 var han den første i 
Asker som åpnet en vaskeekte 
barbersalong, nærmere bestemt The 
Blending Barber på Tofte. Hit 
kommer folk langveis fra for at han 
skal utføre alt fra skjeggtrimming og 
hårklipp til hode- bunnstatovering. 
Salongen ble startet som et resultat 
av at han så at menn de siste årene

æringsutviklingsfondet til Asker
kommune er opprettet nettopp 
for å gjøre alt dette. TildelingerN
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har blitt mer villig til å bruke tid og 
penger på egenpleie og velvære, noe 
som kan bekreftes av oppblomstrin-
gen av �ere bar- bersalonger rundt 
omkring. Likevel mente han at noe 
manglet. - I frisørutdannelsen er det 
veldig lite fokus på herreklipp, og 
enda mindre på skjegg og de andre 
tingene man typisk kan forvente i en 
barbersalong. Selv har Theo vært i 
bransjen i 14-15 år og har erfaring fra 
mange land. Han har blant annet 
jobbet på �lmsett i Marokko og på 
operaene i både Oslo og London. Han 
tok med kunnskap, trender og 
internasjonale strømninger hjem til 
Norge. For eksempel har han sørget 
for å få full skjenkebevilling i salongen 
på Tofte. Nå ser han potensiale for å 
utvikle bedriften enda mer. - Det er et

Vil sette Tofte på kartet
Med Barber Academy håper Theo å dele 
av kunnskapen han har opparbeidet 
seg gjen- nom kurs, utdanning og 
erfaring i inn- og utland i mange år, 
men han tenker at det også vil ha �ere 
følger. – Jeg tenker at dette kan bidra til 
å sette Tofte på kartet. At �ere kan 
oppdage hvor vakkert det er her, og 
hvilken destinasjon det er i forhold til 
for eksempel Villa Utsikten og alt annet 
vi har å by på i nærmiljøet. Her kan 
deltakerne få fred og ro til å fordype seg 
i fagkunnskapen, i tillegg til å nyte 
omgivelsene. Jeg tror dette kommer til 
å bli veldig bra, avslutter Theo.

skrikende behov for kompetanse for å 
møte den økende etterspørselen vi ser 
etter gode barberere. Derfor har jeg 
bestemt meg for å skape Norges første 
barberskole, nettopp her på Tofte. Dette 
er prosjektet som gjorde ham til én av 
�re mottakere av tilskudd fra Næringsut-
viklingsfondet til Asker kommune i 
denne første utdelingsrunden. - Vi starter 
opp med todagers kurs for frisører fra 
hele Norge, komplett med kost og losji 
på fantas- tiske Villa Utsikten i nærheten, 
og med kurs- lokaler på Statkraft-tomten. 
På sikt ønsker vi å bygge opp en 
komplett skole med halvårig utdannelse 
for barberere. I tillegg har Theo startet 
nettbutikk der både privatkunder og 
barberere kan få tak i de gode produk-
tene som de lærer å bruke i løpet av 
utdanningen.
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